
Møtereferat                                        Møtesekretariat: Oda Bjerkehagen 

Til: Styremedlemmene (styret 2022) 

Om: INNKALLING TIL Styremøte tirsdag 18. oktober 2022 

Møtetid: Kl. 18:00-20:00 Møtested: LY14 

Signatur: Leder Erudio; Jon-Emil Steine  /sign./ 

 

NB: Alle faste styremedlemmer har møteplikt og gir beskjed om forfall til leder. Saksdokument 

tilsendes de faste representantene. 

Til stede: Malin Helgestad for Karianne Røren Kleiven, Jon-Emil Steine, Stina Sveen, Synne Solli 

Nygjelten, Kristine Sandland Kristensen, Johanna Ellefsen, Isak Øyum Wiggen, Oda Bjerkehagen 

Ikke til stede: Lars Magnus Burø, Marita Remøy, Jens Ruud Bunkholdt 

 

SAKSLISTE 

152/22 INNKALLING, REFERAT- OG ORIENTERINGSSAKER 

Godkjenning av innkalling og saksliste ved dagens styremøte 

- Godkjennes. 

Godkjenning av referat fra forrige styremøte 

- Godkjennes. 

153/22 Leder 

Innsjekk v/Alle 

- Styret har innsjekk. 

LFF v/Jon-Emil 

- Linjeforeningsforumet på Dragvoll skal ha møte på fredag, så Oda er stedfortreder. 

Spons v/Jon-Emil 



- Jubkom har søkt om spons til jubileumsuka fra Erudio. Det er søkt om midler fra 

overskudd fra tidligere ball.  

- Styret er positive til å sponse, men ønsker avklaring på hva sponsen skal gå til. 

Jubkom har ikke laget et ferdig budsjett for uka.  

- Styret kommer tilbake til dette på neste styremøte når jubkom har spesifisert hva 

midlene skal gå til. 

Oppdatering av tiden fremover v/Jon-Emil 

- Fokusere på økonomi og vedtekter. 

- Være til stede på arrangementer. 

154/22 Nestleder 

Allmøte v/Oda 

- Mye begynner å bli klart til allmøtet, blant annet ordstyrere, tellekorps, bartendere og 

referent. Oda er i kontakt med Red Bull og Dragvollkjelleren. 

- Kommunen har avklart at endelig svar på søknad om skjenk kommer først 2-4 dager 

før allmøtet. Det skaper en viss usikkerhet, men Oda ordner det som kan ordnes i 

forkant. Muligheter for etterfest skal undersøkes. 

- Det er viktig å snakke opp medlemsregisteret slik at vi kan sende ut personlige 

invitasjoner. 

- Allmøtet skal promoteres med stand på både Dragvoll og Kalvskinnet. 

Oppdatering av tiden fremover v/Oda 

- Være tilgjengelig på Dragvoll 

- Planlegge og organisere allmøtet 

155/22 Økonomiansvarlig 

Budsjett 2023 v/Isak og Jon-Emil 

- Styret gjennomgår deler av budsjettet. Noen punkter ventes med til neste styremøte. 

- Det økonomiske overskuddet som ble snakket om på forrige styremøte må sjekkes 

opp nærmere. 

- Noen viktige punkter som noteres er:  

o Medlemsgensere bør forskuddsbetales for å ikke gå i minus. 



o Allmøtet i år og salget på Åreturen vil påvirke postene på budsjettet. 

o Det er viktig at spons går gjennom Erudios konto og ikke privat for at budsjett 

og regnskap blir riktig. 

o Lage skriftlig oversikt over pins og daljer som legges på kontoret. Det er 

enkelt å glemme bort skjemaet på disken. 

o Ønsker og planer for koskom og kontoret må avklares tydeligere. Når det 

gjelder koskom, så vurderes det å flytte noen poster fra arrkom til koskom. 

Intensjonen bak driften av kontoret i dag er god, men fungerer ikke like godt i 

praksis. 

o Posten for idrettslag splittes i de ulike idrettslagene igjen. Søknadsordningen 

dette året har vært uklar og utfordrende. 

o Koret må startes helt på nytt og eventuelt endres mye fra hvordan det har vært 

tidligere dersom aktivitetsgruppa skal gå rundt og få økt oppslutning.  

o Vin- og ølbryggerlaug fjernes som post. Ingen har ytret ønske eller interesse 

for dette, og posten må økes betraktelig for å få det til. I tillegg forutsetter det 

at noen har plass til utstyret hjemme hos seg. 

Oppdatering av tiden fremover v/Isak 

- Møte med økonomiansvarlig i jubkom 

156/22 Arrangementsansvarlig 

Halloweenfesten 

- Det blir halloweenfest neste fredag på Studio 26. Det var mye større oppslutning enn 

forventet, så arrkom forsøker å ordne flere plasser. 

Åre 

- Arrkom venter på bekreftelse fra Skistar. Det er usikkert hvorvidt turen lar seg 

gjennomføre eller ikke. Arrkom ser på andre muligheter. 

Oppdatering av tiden fremover 

- Det blir beerpong-turnering på torsdag. 

- Post-praksis-fest er booket på Studio 26. Festen blir 18.november. 

- Det gis tilbakemelding om at det er mange i komiteen. 



157/22 Sosialansvarlig 

Oppdatering Koskom 

- Det er lite å melde fra koskom. Alle datoer for arrangementene denne høsten er på 

plass. Blind date utgår, men komiteen ser på muligheter for forræder eller among us-

kveld på Dragvoll. 

- Det blir gitt tilbakemelding om at komiteen er stor.  

Oppdatering av tiden fremover v/Stina 

- Følge opp komiteen 

158/22 Redaktør 

Uglepost 

- Redaksjonen har hatt siste korrekturmøte. Utgivelse er satt til 27.oktober. 

Oppdatering av tiden fremover v/Synne 

- Gi ut Ugleposten 

- Skrive erfaringsskriv til neste redaktør 

159/22 Aktivitetsansvarlig 

Navn til IF/Kristine 

- Det er ikke enkelt å få gjennom navn til idrettsforening. Studentidrettsforeningen for 

lektorutdanningen ved NTNU Dragvoll sendes inn som nytt forslag. 

Oppdatering av tiden fremover v/Kristine 

- Stiftelsesmøtet for IF utsettes nok til etter nyttår.  

- Starte på planlegging av kanonballturnering. Turneringen blir enten i november eller 

etter nyttår. 

160/22 Informasjonsansvarlig 

Dokumentasjon og SoMe-ansvarlige v/Johanna 



- Det er viktig at arrangementer dokumenteres med både bilder og videoer. Promkom 

skal prøve å opprette en plass på disken hvor filene kan lastes opp. 

- Komiteen fungerer fint. Det kan til tider være vanskelig å fordele oppgaver. 

- Fremover kan komiteer legge inn ønsker i flytskjemaet for det grafiske materialet som 

produseres av promkom.  

Oppdatering av tiden fremover v/Johanna 

- Fortsette å promotere og dele informasjon. 

161/22 Grafisk 

Oppdatering av tiden fremover v/Marita 

162/22 Faddersjef  

Oppdatering av tiden fremover v/Lars Magnus 

163/22 Fagansvarlig 

Oppdatering av tiden fremover v/Jens 

164/22 Eventuelt 

Møteplan v/alle 

- Vedtektsmøtet er satt til søndag 30.oktober. 

- Neste styremøte blir 8.november kl.18.00. 

Møteevaluering v/alle 

- Ros: Mye og god respons ved gjennomgang av budsjettet. Det var flere fine og gode 

diskusjoner gjennom møtet. Styret tar seg god tid til å diskutere saker. Styret er 

effektive der det er mulig. 

- Ris: Det tok lang tid før første pause.  

 

Møtet er hevet: 20.24. 


